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P r o t o k ó ł nr XLVI/23 

 

obrad XLVI sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 30 maja 2023 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta Zambrów p.214 w godzinach 12:00  

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Bogdan Andrzejczuk 

2. Wiesława Arent 

3. Radosław Bańkowski 

4. Anna Chętnik 

5. Ryszard Kaźmierczak 

6. Michał Klimowicz 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Zbigniew Kulesza 

11. Barbara Danuta Laszuk 

12. Łukasz Miszak 

13. Agnieszka Ogórkowska 

14. Jacek Olszewski 

15. Barbara Reinke 

16. Henryk Rykaczewski 

17. Anna Truchel 

18. Wioletta Walasek 

19. Cezary Witkowski 

20. Marta Worosilak 

21. Grażyna Anna Wyszyńska 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Burmistrz Miasta Zambrów p . Kazimierz Dąbrowski                                                                  

2. Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda                                                                

3. Sekretarz Miasta Zambrów p. Jolanta Gronostajska                                                                       

4. Zastępca Skarbnik Miasta p. Krystyna Wnorowska                                                                                                                            

6. Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska                                               

7. Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska                                                  

8. Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich p. Rafał Pomazański                                                       

9. Dyrektor MOPS p. Anna Bożena Kosakowska                                                              

10.Zastępca Dyrektora MOPS p. Marta Wnęk  

11. Dyrektor Żłobka Miejskiego p. Elżbieta Perkowska  

12. Prezesowie spółek miejskich 

13. Dyrektorzy szkół podstawowych oraz przedszkoli miejskich 
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Przed rozpoczęciem obrad XLVI sesji radni Miasta Zambrów uczcili minutą ciszy pamięć 

wieloletniej Skarbnik Miasta Zambrów p. Barbary Gardockiej, zmarłej w dniu 29 kwietnia 

2023r. 

 

Otwarcia obrad XLVI sesji Rady Miasta Zambrów dokonał Przewodniczący Rady p. Jacek 

Olszewski. Powitał radnych oraz zaproszonych gości wymienionych na wstępie protokołu. 

Stwierdził prawomocność obrad. 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia. Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem uwag 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski uznał porządek sesji za przyjęty 

 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zapytał, czy są uwagi do protokołu 

poprzednich obrad  sesji. W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek 

Olszewski poddał pod głosowanie protokół z poprzednich obrad sesji Rady Miasta. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji..  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Anna Chętnik, Ryszard 

Kaźmierczak, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Barbara Reinke, Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, 

Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, Grażyna Anna Wyszyńska 

 

 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił informację odnośnie pkt. 7, 

który dotyczył  postępowania pn. Wykonanie obowiązków wielobranżowego nadzoru 

inwestorskiego dla zadania pn. „Zagospodarowanie miejskich terenów w Zambrowie na 

potrzeby rekreacji”. Poinformował, że w dniu 30 maja 2023 r. została wybrana 
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najkorzystniejsza oferty, złożonej przez  firmę BISKIT Sp. z o.o. z Warszawy na kwotę 

41.800,00 zł.  

 

 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk, odnosząc się do pkt. 3 przedłożonej informacji, poprosiła  

o przybliżenie tematu wspomnianych murków  i chodników przy ul. Białostockiej oraz  

o podanie ich dokładnej lokalizacji. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że wspomniane prace 

zostały wykonane na wniosek mieszkańców miasta Zambrów. Wyjaśnił, że od strony  

ul. Wyszyńskiego do ronda (za przystankiem autobusowym) znajdowały się stare, zaniedbane 

murki, które szpeciły miasto. Zlecono ich rozebranie. 

 

 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk, w nawiązaniu do pkt. 10 informacji, dotyczącego miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, zapytała o nowego członka. Stwierdziła, 

że w zaistniałej sytuacji p. Michał Klimowicz nie jest nowym członkiem, gdyż w przeszłości 

już pełnił tą funkcję. Radna  poprosiła o podanie kryteriów, jakie należy spełnić, aby zostać 

członkiem MKRPA.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że każde powołanie jest 

traktowane jako nowy członek. Wyjaśnił, że aby zostać członkiem w tej komisji trzeba spełniać 

odpowiednie warunki oraz przejść odpowiedni kurs dot. zasiadania w komisjach 

rozwiązywania problemów alkoholowych.  

 

 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk zapytała, czy w przypadku zamiaru powołania nowego 

członka Komisji informacja ta  jest podawana do publicznej wiadomości oraz czy każdy może 

się zgłosić do tej Komisji.  

 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że to są jego decyzje 

personalne i on za nie odpowiada.  

 

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska skierowała pytanie odnośnie pkt.2, zapytała dla kogo 

będzie zakupiony sprzęt komputerowy w ramach projektu „Cyfrowa Gmina”  

 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że projekt  „Cyfrowa 

Gmina” to projekt rządowy. Sprzęt w ramach Projektu ma być przeznaczony dla urzędów 

miasta, urzędów gminy z województwa podlaskiego i jest już na etapie zakończenia.  

 

Radny p. Radosław Bańkowski odniósł się do pkt.11, prosząc o przybliżenie tematu. 

 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski przypomniał, że Rada Miasta Zambrów 

we wrześniu 2022 r. podjęła uchwałę  dotyczącą przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp 

części miasta Zambrów w rejonie ronda na ulicy Ostrowskiej. Jest to proces długofalowy, który 

trwa dłużej niż rok.  Wyjaśnił, że w przywołanym punkcie chodzi o zmiany dotyczące 

zabudowy wielkopowierzchniowych. Burmistrz Miasta Zambrów zapowiedział, że we 
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wrześniu br.  przestawi Wysokiej Radzie  projekt uchwały w sprawie zmiany powyższego 

mpzp. 

 

 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk zadała pytanie, dotyczące budowy ścieżki rowerowej wzdłuż 

ul. Ostrowskiej w Zambrowie. Powiedziała, że jak wynika z informacji miasto wnioskowało o 

dotację 1.000.000,00 zł, a  dostało tylko 300 000,00 zł, zaś  całość inwestycji wynosi 

1.440.000,00 zł. Stwierdziła, że w zaistniałej sytuacji miasto jest stratne. Następnie zapytała, 

czy Marszałek Województwa Podlaskiego przyznając tak niewielkie dofinansowanie 

300.000,00 zł w jaki sposób uzasadnił swoją decyzję.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jest to suwerenna 

decyzja Marszałka, za którą idzie uchwała Sejmiku Województwa Podlaskiego, Miasto 

Zambrów wnioskowało o 1.000.000,00 zł. Miasto Zambrów jest jedną z niewielu gmin w 

województwie podlaskim, które nie dostały nawet 50%. Dodał, że pozostałe gminy dostały po 

50%, a niektóre nawet 90% dofinansowania wnioskowanej kwoty. Miasto Zambrów dostało 

jedynie 30% z wnioskowanej kwoty. Poinformował, że jest dobrej myśli jeśli chodzi o ta 

inwestycje, gdyż dodatkowo Miasto będzie się posiłkowało środkami spoza z budżetu miasta. 

Burmistrz zapewnił, że w odpowiednim czasie będzie o wszystkim informował.  

  

Radny p. Henryk Rykaczewski odniósł się do pkt. 3, zadał pytania o chodnik przy ul. 

Białostockiej: z jakiego źródła będą pochodziły środki na ten cel oraz jaka będzie długość 

chodnika. Zapytał również, co zostanie wykonane w ramach  budowy  ścieżki rowerowej 

wzdłuż ul. Ostrowskiej. 

 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jeśli chodzi o powyższe 

zagadnienia to Miasto jest po rozmowach z firmą, która obecnie administruje Galerią Vendo 

Park, w celu skomunikowania dojścia pieszych od ronda ul. Białostockiej, do Galerii Vendo 

Park. Wyjaśnił, że w tej chwili zostało uzgodnione, że zarówno Miasto Zambrów, jak i 

właściciele Galerii Vendo Park pokryją po 50 % kosztów budowy tej ścieżki. Ścieżka 

praktycznie została wykonana, brakuje 20 m, które zostaną wykonane, by umożliwić 

bezpieczne przejście dla mieszkańców Zambrowa. W międzyczasie trwa budowa ulicy, będzie 

przejście, które umożliwi przemieszczenie się na drugą stronę ulicy Białostockiej, dopiero 

wtedy kiedy zostaną wykonane wszystkie drogi, łącznie z rondem. W temacie budowy ścieżki 

rowerowej wzdłuż ulicy Ostrowskiej Burmistrz poinformował, że  upływa termin zakończenia 

tego projektu. Burmistrz zaproponował, że może przedstawić projekt na Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, gdy dostanie już w całości ostateczny projekt.  

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Tomasz Kosek odczytał interpelację złożoną 

przez radnych  p. Martę Worosilak i  p. Łukasz Miszaka.  Poinformował ,że odpowiedź została 

udzielona, następnie odczytał odpowiedź. 

 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Radny Michał Klimowicz złożył dwie interpelacje. Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zambrów p. Tomasz Kosek odczytał treść złożonych interpelacji. 

  

 

 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie raportu o stanie Gminy Miasta Zambrów za 2022 rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował że zgodnie z art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

został nałożony obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy. Zgodnie z ustawą Burmistrz 

zobowiązany jest co roku do dnia 31 maja przedstawić Radzie Miasta Zambrów powyższy 

dokument. Raport obejmuje podsumowanie działalności Burmistrza w roku poprzednim,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał. Następnie Burmistrz 

Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski przedstawił raport o stanie gminy Miasta Zambrów 

za 2022 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Kulesza zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady Miasta Zambrów o opinię nt. raportu o stanie 

gminy Miasta Zambrów za 2022 rok.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Wioletta Walasek poinformowała, że Komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała  raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2022 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Łukasz Miszak poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała  raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2022 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuk poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym 5 głosami za, przy 2 wstrzymujących, bez głosów  przeciwnych 

pozytywnie zaopiniowała  raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2022 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska p. Kamil Kowalczyk poinformował, że Komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała  raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2022 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego poinformował, że 

Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami za, przy 1 wstrzymującym, bez głosów 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała  raport o stanie gminy Miasta Zambrów za 2022r. 

 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Kulesza otworzył debatę 

nad raportem o stanie gminy Miasto Zambrów za 2022 rok. 
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Radna p. Barbara Danuta Laszuk nawiązała do jednego z zagadnień ujętym w Raporcie tj. 

bezpieczeństwo mieszkańców miasta Zambrów. Radna zapytała, czy w związku z 

zrealizowanym projektem dot. rewitalizacji Koszar i utworzeniem w jego ramach monitoringu 

zwiększyło się bezpieczeństwo na terenie Koszar. Zapytała, czy Burmistrz posiada na ten temat 

informacje od policji bądź mieszkańców.  Dodała, że w przypadku poprawienia bezpieczeństwa 

w tym rejonie zakupione dwa rowery dla Komendy Powiatowej Policji można wykorzystać na 

innej części miasta. 

 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że projekt dotyczący części 

koszarowej dotyczący rewitalizacji powoli spełnia swoje założenia oraz cele, dotyczące 

poprawy bezpieczeństwa. Świadczą o tym statystyki policyjne, jak również bezpośrednie 

rozmowy z policjantami oraz mieszkańcami Zambrowa, którzy również nie zgłaszają uwag ws. 

monitoringu.. Dodał, że póki nie zostanie zrobione przyłącze światłowodowe do budynku 

Komendy Powiatowej Policji, gdzie będzie bezpośredni podgląd, to przy każdym zdarzeniu 

Policja będzie się zgłaszać się do Urzędu Miasta Zambrów w celu uzyskania nagrań z 

monitoringu. W dalszej kolejności Urząd kontaktuje się z firmą, która zarządza monitoringiem 

na ul. Magazynowej 41, w celu udostępnienia nagrań. Jest możliwość, że w tym roku zostanie 

inwestycja zakończona  i monitoring stanie się bardziej funkcjonalny, z korzyścią dla 

mieszkańców miasta. W dalszej części odniósł się do sprawy rowerów. Stwierdził, że ciężko 

jest narzucić, gdzie policjanci mają się nimi poruszać. Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz 

Dąbrowski poinformował, że jest po rozmowie z Komendantem Komendy Powiatowej Policji, 

który stwierdził, że rowery przeznaczone są na tereny zielone, ciągi rowerowe itp. Burmistrz 

zaapelował do Radnych, że jeśli zauważą policjanta poruszającego się rowerem, mogą zrobić 

zdjęcia i przesłać.  

 

 

Radna p. Anna Truchel zadała pytanie dotyczące postępu prac przy budowie kotła na biomasę.  

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że dzień wcześniej 

rozmawiał na ten temat z Prezesem ZCiW Sp. z o.o. Prezes przekazał, że prace idą zgodnie z 

harmonogramem i jest szansa na ukończenie prac w terminie, który jest przewidziany na  

30 września br.  

 

 

Radny p. Henryk Rykaczewski wyraził niepokój odnośnie spadku liczby mieszkańców w 

mieście Zambrów. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że byłoby to dużym 

zmartwieniem, żeby migracja była tylko domeną i cechą Zambrowa, ale  jest to problem 

wszystkich miast podobnych do Zambrowa, a nawet większych np. Łomży, Suwałk itd.  

W przypadku Zambrowa wspomniana migracja jest spowodowana tym, że mieszkańcy z miasta 

wyprowadzają się na obrzeża Zambrowa, czyli gminy Zambrów, gminy Rutki, gminy 

Szumowo bądź gminy Kołaki. Uwarunkowane jest to niższą ceną za grunty pod nieruchomości 

niż w mieście Zambrów. Dodał, że mieszkańcy ościennych gmin centrum życia mają w 

Zambrowie: tutaj pracują, dzieci tutaj chodzą do szkół, przedszkoli, żłobka. Stwierdził, że 

populacja dzienna w mieście Zambrowie w żaden sposób się nie zmniejszyła, wręcz przeciwnie 

- zwiększa.  
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Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska zadała pytanie czy zostały wdrożone do realizacji nowe 

zadania z aktualnej Strategii Rozwoju Miasta,. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, wszystkie zadania ujęte w 

budżecie 2023 roku są w ramach realizacji Strategii. Dodał, że nowe zadania zapisane w 

Strategii będą ujęte w budżecie 2024 roku, o ile pozwolą na to środki finansowe miasta oraz 

pozyskane środki zewnętrzne.  

 

Po zakończonej debacie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Kulesza 

przeprowadził głosowanie nad udzieleniem wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Zambrów za 

2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie raportu o stanie Gminy Miasta Zambrów za 2022 rok. - 

udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Zambrów .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Barbara Reinke, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, 

Grażyna Anna Wyszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Chętnik, Henryk Rykaczewski 

 

(Uchwała nr 278/XLVI//2023 w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta 

Zambrów dołączona do protokołu ) 

 

 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Miasta Zambrów za 2022 r. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Przedstawił bilans z wykonania budżetu za 2022 rok. Poinformował, że sprawozdanie 

finansowe składa się z: bilansu z wykonania budżetu gminy, bilansu łącznego  jednostek 

budżetowych, informacji dodatkowej, łącznego rachunku zysków i strat jednostek 

budżetowych, zestawienia zmian w funduszu jednostek. Następnie omówił łączny bilans 

jednostek budżetowych za ubiegły rok.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Kulesza zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczących Poszczególnych Komisji Rady Miasta o opinię nt. sprawozdania 

finansowego Miasta Zambrów za 2022 rok. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Barbary Reinke poinformowała, że  Komisja w 

głosowaniu jawnym 4 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe miasta Zambrów za rok 2022. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Wioletta Walasek poinformowała, że Komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie finansowe miasta Zambrów za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Łukasz Miszak poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie finansowe miasta Zambrów za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdan Andrzejczuk poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami za, przy 1 wstrzymujących, bez głosów przeciwnych  

pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie finansowe miasta Zambrów za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska p. Kamil Kowalczyk poinformował, że komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała  sprawozdanie finansowe miasta Zambrów za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego poinformował, że 

Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami za, przy 1 wstrzymującym, bez głosów 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie finansowe miasta Zambrów za 

2022 rok. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Kulesza odczytał Uchwałę Nr                 

RIO.II-00321-36/2023 z dnia 31 marca 2023 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta Zambrów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok 

W dalszej kolejności Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że 

szczegółowe sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 r. wraz z załącznikami otrzymaliście 

Państwo radni w dniu 23 marca 3023 r. za pośrednictwem programu eSesja, a sprawozdanie 

finansowe za 2022 rok w dniu 14 kwietnia 2023 r. za pośrednictwem programu eSesja. Dodał, 

że Komisja Rewizyjna, jak również wszystkie merytoryczne komisje Rady Miasta Zambrów, 

zajmowały się wykonaniem budżetu i wypracowały stosowne opinie, które przewodniczący 

komisji przedstawią Wysokie Radzie. Uchwalony przez Wysoką Radę budżet na sesji Rady 

Miasta w dniu 28 grudnia 2022 r. określił: 

- plan dochodów – 110.244.069,76 zł; 

- plan wydatków – 113.588.821,76 zł. 
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 Deficyt w kwocie 3.344.752 zł planowano sfinansować nadwyżką z lat ubiegłych. W 

ciągu roku budżet był korygowany siedmioma uchwałami Rady Miasta Zambrów i 12 

zarządzeniami. Faktyczne wykonanie dochodów i wydatków na dzień 31 grudnia 2022 roku 

wyniosło: 

1. Dochody ogółem  –     128.515.211,15 zł; 

w tym: 

- dochody bieżące   –   110.058.617,70 zł; 

- dochody majątkowe – 18.456.593,45 zł. 

2. Wydatki ogółem –        123.136.076,20 zł; 

w tym: 

- wydatki bieżące –       107.553.175,25 zł; 

- wydatki majątkowe -    15.582.900,95 zł. 

3. Nadwyżka budżetowa wyniosła 5.379.134,95 zł. 

Największymi dochodami Miasta były: 

1. Subwencja ogólna – 28.775.573,76 zł. 

2. Podatek dochodowy od osób fizycznych – 19.639.567,57 zł. 

3. Podatek dochody od osób prawnych – 963.623 zł. 

4. Podatek dochodowy i inne podatki od osób prawnych i osób fizycznych – 

12.610.557,70 zł. 

Najwięcej wydatków podnieśliśmy w następujących działach: 

1. Oświata i wychowanie – 40.740.286,34 zł, w tym na szkoły podstawowe – 

22.842.737,28 zł,  a na przedszkola 13.489.767,50 zł. 

2. Pomoc społeczna i rodzina – 32.652.505,27 zł. 

3. Administracja publiczna – 7.107.923,54 zł. 

 

Na inwestycje i remonty wydaliśmy kwotę 15.582.900,00 zł, co stanowi 12,6% wszystkich 

wydatków. Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski podsumował, że rok 2022 był 

kolejnym bardzo trudnym rokiem ze względu na panującą pandemię, jak również ze względu 

na złą sytuację ekonomiczną, która właściwie dotknęła każdą strefę życia gospodarczego i 

społecznego. Również miała wpływ na realizację inwestycji zapisanych w budżecie.  

Nie zostały wykonane następujące inwestycje: 

1. Program „Cyfrowa gmina” /413.950 zł/ z powodu zbyt wysokich cen na przetargu. 

2. Zagospodarowanie terenu przy ulicy Piłsudskiego – ze względu na bardzo wysokie 

oferty przetargowe. 

3. Budowa ścieżki rowerowej do ronda w Nagórkach – oferta przetargowa w wysokości 

21 mln złotych! 

4. Budowa zewnętrznego basenu: 

- w formule zaprojektuj i wybuduj; 

- problemy z wykonaniem dokumentacji; 

- kłopoty z dostawą materiałów. 

5. Budowa przyłącza światłowodowego do budynku Komendy Powiatowej Policji: 

- problemy z wykonaniem dokumentacji; 

- problemy z uzgodnieniami. 

Podkreślił, że realizacja i wykonanie tego budżetu było możliwe dzięki całorocznej 

współpracy z Radą Miasta Zambrów, opartej na merytorycznych realiach, w których liczył się 

wyłącznie interes naszego Miasta i jego mieszkańców. Podziękował Wszystkim, którzy 

przyczynili się do jego realizacji i wykonania. 
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W dalszej kolejności Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski zwrócił się z 

prośbą do Wysokiej Rady o przyjęcie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2022 rok i udzielenie absolutorium. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Kulesza zwrócił się z prośbą do prośbą do 

Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady Miasta o opinię nt. sprawozdania z 

wykonania budżetu Miasta Zambrów za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Barbary Reinke poinformowała, że  Komisja w 

głosowaniu jawnym 4 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Zambrów za  2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty p. Wioletta Walasek poinformowała, że Komisja 

w głosowaniu jawnym 5 głosami za, bez głosów przeciwnych oraz przy 1 głosie 

wstrzymującym się  pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta 

Zambrów za  2022 rok 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Łukasz Miszak poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym,  przy 2 głosach za,  bez głosów przeciwnych oraz 2 głosach 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie z wykonania budżetu miasta 

Zambrów za  2022 rok 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdan Andrzejczuk poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym 5 głosami za, przy 2 wstrzymujących się, bez głosów 

przeciwnych  pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Zambrów 

za  2022 rok 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska p. Kamil Kowalczyk poinformował, że Komisja 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała  sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Zambrów za 2022 rok 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego poinformował, że 

Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami za, przy 1 wstrzymującym, bez głosów 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie z wykonania budżetu miasta 

Zambrów za  2022 rok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Miasta Zambrów za 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Barbara Reinke, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Chętnik, Henryk Rykaczewski, Grażyna Anna Wyszyńska 

 

(Uchwała nr 279/XLVI/2023 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Zambrów za 2022 r. 

dołączona do protokołu) 

 

 

8. Absolutorium. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Kulesza odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Zambrów o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Zambrów 

za 2022 r. oraz  Uchwałę Nr RIO.II00322-10/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta Zambrów wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi absolutorium za 2022 r. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Zambrów 

 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Barbara Reinke, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, 

Grażyna Anna Wyszyńska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

 

Anna Chętnik, Henryk Rykaczewski 
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Głos zabrał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski, który  podziękował za 

udzielenie wotum zaufania oraz absolutorium za 2022 r. 

(Uchwała nr 280/XLVI/2023 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Zambrów dołączona do protokołu) 

  

 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) zmian w budżecie miasta Zambrów na 2023 rok; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Zastępca Skarbnika Miasta Zambrów p. Krystyna 

Wnorowska, która omówiła przedmiotową uchwałę przedmiotową.   

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Zbigniew Kulesza, zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego o opinię nt.: zmian w budżecie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego poinformował, że 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Zambrów na 2023 rok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie miasta Zambrów na 2023 rok;.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Anna Chętnik, Ryszard 

Kaźmierczak, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Barbara Reinke, Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, 

Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, Grażyna Anna Wyszyńska 

 

(Uchwała nr 281/XLVI/2023 w sprawie zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2023 r. 

dołączona do protokołu) 
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b) wyrażenia zgody na zbycie udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu 

mieszkalnego. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Wyjaśnił, że zasadność podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z faktu, iż Burmistrz Miasta 

Zambrów posiada zgodę Rady Miasta Zambrów na zbycie wyłącznie lokali komunalnych.  

W tym przypadku zaszła potrzeba wyrażenia zgody na zbycie udziału w spółdzielczym 

własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego. Dodał, że uchwała dotyczy mieszkania przy 

ul. Białostockiej 31 lok. 113. Następnie poinformował, że w 2019 r. zmarł mąż, a obecnie 

zmarła żona. Właściciele nie mieli zstępnych w pierwszej linii. Sąd stwierdził, że spadek po 

zmarłej, ostatnio stale zamieszkałej w Zambrowie, której ostatnim miejscem zwykłego pobytu 

był Zambrów nabyło z dobrodziejstwem inwentarza Miasto Zambrów. Poinformował, że w 

2019 r., po śmierci męża, byli również inni spadkobiercy. Na obecną chwilę podział wygląda 

następującą: ¾ na rzecz Miasta Zambrów, zaś ¼ dla pozostałych spadkobierców. W celu dalszej 

procedury niezbędna jest zgoda Rady Miasta Zambrów na zbycie udziału do lokalu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Zbigniew Kulesza, zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuka o opinię nt.: wyrażenia zgody na 

zbycie udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdan Andrzejczuk poinformował, że  

Komisja w głosowaniu jawnym  jednogłośnie bez głosów przeciwnych oraz wstrzymujących 

pozytywnie zaopiniowała  powyższy projekt uchwały.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu 

mieszkalnego..  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Anna Chętnik, Ryszard 

Kaźmierczak, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Barbara Reinke, Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, 

Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, Grażyna Anna Wyszyńska 
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(Uchwała nr 282/XLVI/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału w spółdzielczym 

własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego dołączona do protokołu) 

 

 

 

10. Roczna analiza stanu gospodarowania odpadami komunalnymi Miasta Zambrów za 2022 

rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski.  

Poinformował, że zgodnie z art. 9 tb ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

sporządzana została analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za poprzedni rok.  

Analiza jest przedstawiana Marszałkowi Województwa Podlaskiego oraz  Wojewódzkiemu 

Inspektorowi Ochrony Środowiska. Poinformował, że  choć Analiza wygląda optymistycznie i 

pozytywnie, to wnioski głębsze są nieciekawe. Stwierdził, że w mieście nie wygląda to 

najlepiej. Poziom recyklingu, który należy uzyskać to 25% odzysku, miasto Zambrów ma 19%, 

W odniesieniu do przedłożonej analizy Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski 

zwrócił również uwagę na problematykę segregacji odpadów komunalnych na terenie osiedli 

mieszkalnych. Dodał, że w przypadku nie prowadzenia selektywnej zbiórki odpadów będzie 

konieczność naliczenia dwukrotności obowiązujących stawek. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Kulesza zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego p. Kamil Kowalczyk 

o opinię nt. rocznej analizy stanu gospodarstw odpadami komunalnymi Miasta Zambrów za 

2022 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego p. Kamil Kowalczyk 

poinformował, że Komisja zapoznała się z roczną analizą, uwag nie wnoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Kulesza zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuka o opinię nt. 

rocznej analizy stanu gospodarstw odpadami komunalnymi Miasta Zambrów za 2022 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdan Andrzejczuk poinformował, że  

Komisja zapoznała się z roczną analizą stanu gospodarstw odpadami komunalnymi Miasta 

Zambrów za 2022 i nie zostały wniesione żadne uwagi  

Radna p. Anna Truchel zaproponowała, że jeśli chodzi o śmieci, może warto byłoby 

zainwestować w promowanie segregacji odpadów komunalnych np. rozdysponowanie na 

terenie miasta ulotek np. przy Dniach Zambrowa. Dodała, że takie akcje znacznie poprawiłyby 

świadomość mieszkańców odnośnie segregacji odpadów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że przez cały czas są 

prowadzone akcje  propagandowe i w dalszym ciągu będą prowadzone. Dodał, że kolorystyka 

pojemników nie zmieniła się od lat, a ulotki będą w dalszym ciągu drukowane, naklejane i 

rozsyłane. Poinformował, że r są prowadzone takie akcje w szkołach. Podsumował, że poziom 

segregacji odpadów w mieście Zambrów jest niezadowalający. 

 

(sprawozdanie dołączono do protokołu) 

11. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Tomasz Kosek przedstawił pismo 

Zambrowskiego Klubu Sportowego „Olimpia” w sprawie prośby o wsparcie finansowe w 

wysokości 300.000,00 zł. 

(pismo ZKS „Olimpia w załączone do protokołu) 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk zapytała o  stanowisko p. Burmistrza i czy stać  miasto 

Zambrów, aby przeznaczyć 300 000,00 zł dla ZKS „Olimpia”, przy obecnej sytuacji finansowej 

miasta Zambrów.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Tomasz Kosek powiedział, że jego zdaniem 

argumenty przedstawione przez Radną p. Barbara Danuta Laszuk są słuszne, aczkolwiek 

słuszne są również argumenty Dyrektora ZKS „Olimpia” p. Zbigniewa Stańczyka. Dodał, że 

gra ZKS „Olimpia” w III lidze jest dobrą promocją miasta oraz zachętą dla młodzieży, aby 

uprawiała ten sport. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski potwierdził słowa swoich przedmówców 

stwierdzając, że jest to temat bardzo trudny i złożony. W czerwcu 2023 roku będzie obchodzone 

70-lecie Kluby, który powstał 1953 roku. Dodał, że Klub utrzymuje swoją pozycję. Wyjaśnił, 

że potrzeba większego nakładu środków finansowych wynika z gry w III lidze, w której 

najprawdopodobniej Klub się utrzyma. Stwierdził, że są dwa wyjścia: pozostanie w III lidze i 

udzielić dofinansowania ZKS „Olimpia” lub zrezygnować z III ligi. W przypadku drugiego 

wyjścia ZKS „Olimpia” spadłaby o dwie klasy niżej. Ponadto dodał, że jest po rozmowach z 

trenerem, który jest bardzo zaangażowany w swoją pracę. Dodatkowo zawodnicy Klubu 

również chcą wiedzieć jaka będzie przyszłość Klubu.  Powiedział, że również inne samorządy 

finansują lokalne kluby piłkarskie. Burmistrz dodał, że mimo kredytu, miasto Zambrów  byłoby 

w stanie dofinansować Klub w wysokości ok. 150.000,00 zł. Wyjaśnił, że Klub ma mało 

sponsorów, którzy ewentualnie mogli by wesprzeć go finansowo. Stwierdził, że mecze ZKS 

„Olimpia” cieszą się dużym zainteresowaniem. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Jacek Olszewski wypowiedział się, że na stadion 

przychodzą panie z dziećmi, przyjeżdżają kibice spoza miasta. Wszyscy kibicują razem w 

przyjaznej atmosferze. Dodał, że Miasto Zambrów dysponuje  stadionem, z którego korzystają 

dziesiątki drużyn z pobliskich miejscowości. Odbywają się również tam mecz towarzyskie oraz  

rozgrywki ligowe. Dodatkowo znajduje się nowe boisko z kortami. Poparł  Burmistrza odnośnie 

zaproponowanej mniejszej kwoty dofinansowania Klubu. Stwierdził, że jest to duża promocja 

miasta Zambrów. 

W dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Tomasz Kosek 

przedstawił pismo mieszkańców i właścicieli działek przy ul. Generała Władysława Andersa w 

sprawie prośby o budowę drogi asfaltowej wraz z oświetleniem na ul. Generała Władysława 

Andersa. 

(pismo załączono do protokołu) 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że niestety wybudowanie 

drogi w tym roku będzie niemożliwe. Dodał, że mieszkańcy, nie czekając na inicjatywę miasta 

założyli wodociąg, kanalizację sanitarną oraz gaz. Czekają tylko na utwardzenie drogi. Miasto 

przyłoży się do tego z uwagi na fakt, że ul. Generała Władysława Andersa otworzyła nowe 

możliwości budownictwa jednorodzinnego.  
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Radna p. Barbara Laszuk poruszyła sprawę wyglądu rond w mieście. Zwróciła uwagę, że są 

obsadzane nietrwałymi kwiatami (od czerwca do września). W imieniu mieszkańców 

zapytała, czy nie ma możliwości zasadzenia roślin bardziej trwałych. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że usługą  utrzymania rond 

i wykonywania nasadzeń zajmuje firma, w ramach zawartej umowy. Dodał, że jest to sprawa 

indywidualnych gust.  W Zambrowie znajdują się ronda różnorodnie zagospodarowane – 

zarówno ukwiecone jak i zadrzewione. Zaznaczył, że gdyby wszystkie ronda były zadrzewione 

to zdecydowanie koszty ich utrzymania były mniejsze. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Tomasz Kosek przedstawił harmonogram 

pracy Rady Miasta Zambrów na miesiąc czerwiec.  

 

12. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów objętych porządkiem posiedzenia 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Jacek Olszewski podziękował za udział i zamknął 

XLVI posiedzenie Rady Miasta. 

 

  

Przygotowała: Anna Skarzyńska      Przewodniczący Rady Miasta Zambrów 

     Jacek Olszewski 

 

  

 

 

  


